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Protokoll  
Fra møte nr. 13/20-23 i Regionstyret, avholdt på Teams, fra klokken 17:30 til klokken 19:00. 
 
 
 
Tilstede:   
Regionstyret (RS) Regionsleder 

Nestleder 
Medlem 
Medlem 
Medlem  
Varamedlem 
Varamedlem 
 
 

Marianne Rasch Johnsen 
Kim Eide 
Toril Nesbø Høiland 
Janne Kjær 
Anders Utbjo 
Christian Berven 
Solfrid Bekkevik 

   
Administrasjonen Daglig leder 

Ansattes representant 
 

Erik Andersen  
Jan Kåre Jakobsen 
 

   
   
Forfall 
 

Ingen  

 
 
Sak oversikt: 
 
 089 Godkjenne protokoller 
 090 Økonomi 
 091 Organisasjonsutvalget 
 092 Håndballtinget 2022 
 093 Nytt fra administrasjonen 
 094 Korona situasjonen 
 095 Gjenvinningskampanje 
 096 Neste Regionstyremøte 
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089 Godkjenne protokoller 
 
 
Til godkjenning foreligger:   RS protokoll 12-20-23 

AU protokoll 11-20-23 
 

            
                            RS-vedtak i sak nr. 089 
Regionstyre protokoll   12-20-23   godkjennes. 
 
Arbeidsutvalgsprotokoll 11-20-23   godkjennes. 

 
 
090 Økonomi  
 
Ref sak 082-RS-12-2020-2023 
 
Regnskapet er ikke avsluttet, men som referert i siste RS møte, blir underskuddet for 2022 
minimalt i forhold til utarbeidet arbeidsbudsjett og ordinært budsjett godkjent på 
Regionstinget i 2020. 
 
Vi håper endelig regnskap kan legges frem for godkjenning til neste Regionstyremøte. 
 

RS-vedtak i sak nr. 090 

Marianne Rasch Johnsen og Erik Andersen vil fortsette budsjettarbeidet frem mot neste 
Regionstyremøte. 
 
Budsjettet for 2022 er allerede vedtatt på Regionstinget i 2020, men pandemien påvirker oss 
fortsatt, slik at det er behov for et arbeidsbudsjett/alternativt budsjett i tillegg. 

 
 
091 Organisasjonsutvalget 

Erik Andersen er NHF Region Sørvest sin representant i Organisasjonsutviklings utvalget, og 
informerte om status og framdrift i arbeidet. 

RS-vedtak i sak nr. 091 

Til orientering. 
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092 Håndballtinget 2022 

Håndballtinget arrangeres hvert tredje år, og neste håndballting arrangeres på Scandic Park 
Sandefjord i perioden 6.-8. mai 2022. 

RS-vedtak i sak nr. 092 

I tillegg til Regionstyret skal det oppnevnes flere representanter. Dette ut i fra lisensierte 
spillere. Det er 3 representanter pluss en representant pr 500 lisensierte spillere. 
Pr i dag har NHF Region SørVest 7827 lisensierte spillere, som utgjør 16 representanter. 
Totalt 19 representanter. 
 
Styret foreslo aktuelle representanter. Aktuelle kandidater forespørres innen neste 
Regionstyremøte. 
 
Kim Eide og Christian Berven får ansvaret for å gå igjennom Tingsaken som omhandler OU 
når denne foreligger og legge sine synspunkter i saken frem for Regionstyret.  
 
Eventuelle andre saker, samt strategiplanen fordeles på øvrige styremedlemmer.  
 
Medlem i Håndballforbundets valgkomite, Tor-Jan Stokkedal, deltok i møte og orienterte om 
status i valgkomiteens arbeid. Det er kommet inn flere forslag på kanidater til Forbundsstyret, 
og valgkomiteen er i prosess med å intervjue aktuelle kandidater. 
 
Klubbledermøter i forbindelse med kommende Håndballting arrangeres i løpet av uke 13 og 
uke 14. Saklista avgjør møtyeform. Møteform avklares dermed på et senere tidspunkt. 
 
Det er ønskelig fra Regionstyret sin side og organisere en egnet møteplass for klubbene til 
høsten. Dette må drøftes nærmere i kommende Regionstyre møter. 

 
 
093 Nytt fra administrasjonen 

Elise Berg har sagt opp sin stilling som klubbrådgiver i Agder. 
Kurt Eckholdt har fått tilbud om stillingen som klubbrådgiver i Agder, og har takket ja til 
stillingen. Kurt har tidligere vært vikar når Elise var i barselpermisjon i 2020-2021. 

Kurt har også i perioden august til d.d. vært engasjert som klubbrådgiver i en 20% stilling i 
Agder. 

RS-vedtak i sak nr. 093 

Til orientering. 
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094 Korona situasjonen 

Fra og med 15. januar 2022, er vi endelig igang igjen med mye av aktiviteten vår.  
Ved siste nedstenging ble voksenidrett over 20 år helt stengt. (inklusive 1. divisjon) 
I tillegg ble trening uten nærkontakt innført for aldersgruppen 16-20.  
I aldersgruppen 6-16 var det mulig å trene med nærkontakt. 

Nå kan vi gjennomføre kamper og trening for alle under 20 år, samt trening og kamper for  
1. divisjonsklubbene, og vi kan gjennomføre aktivitet innenfor spillerutvikling, kurs og 
utdanning.  

Dessverre er ikke aktiviteten åpnet for voksne over 20 år. Frem til nå har det heller ikke vært 
mulig for denne gruppen å trene inne i denne perioden. I denne omgang ble det åpnet for 
trening inne med en meters avstand, men vi MÅ få denne aktiviteten i gang igjen så snart 
som mulig. 

RS-vedtak i sak nr. 094 

Til orientering. 

 
 
095 Gjenvinningskampanje 

Regionstyret ønsker at det skal settes fokus på en gjenvinningskapanje til høsten, der det 
skal være fokus på å gjenvinne både ledere, trenere, spillere og dommere. 

RS-vedtak i sak nr. 095 

Administrasjonen utarbeider og gjennomfører kampanjen. 

 
096 Neste Regionstyremøte 

Regionstyret ser behovet for et fysisk møte i løpet av februar 2022. 

RS-vedtak i sak nr. 096 

Neste Regionstyremøte berammes til onsdag 23. februar 2022.  
Samme dag som Rema 1000 liga kampen mellom Nærbø og ØIF Elite i Nye Loen. 
 
Møte avsluttes i god tid før kampen slik at de som ønsker det kan få med seg denne «live». 

 
 
 
_________________________________  _____________________________ 
Marianne Rasch Johnsen (Regionsleder)  Kim Eide (Nestleder) 
 
 
___________________________   _____________________________ 
Medlem      Medlem 
 
Regionstyrets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen når minimum 2 av de 4 
overstående har signert protokollen. 


